
 

 

 
BIULETYN PORANNY 

czwartek, 20 września 2018 

 

Wydział Analiz i Informacji Dom Maklerski BDM  S.A.  
ul. 3-go Maja 23, 40-096 Katowice, Tel.: 032 208 14 12, analizy@bdm.com.pl 

Opracowanie  ma charakter czysto informacyjny i zostało opracowany na podstawie informacji uznanych przez autorów za wiarygodne . Zawarte w nim komentarze są subiektywnymi poglądami autorów. Opracowanie i zawarte w nim komentarze 
nie są podstawą żadnej rekomendacji kupna bądź sprzedaży w rozumieniu obowiązującego prawa i nie powinny być tak interpretowane. Publikowanie w prasie lub w Internecie całości lub części opracowania wymaga zgody sporządzających raport. 
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KOMENTARZ PORANNY 

Energetyka ma obrońcę? 
Środowa sesja na WIG20 przyniosła przewagę byków na WIG20. Stronie 
popytowej udało się przełamać krótkoterminowy opór na 2250 pkt. Sesja 
finiszowała na poziomie 2259,1 pkt, co oznaczało wzrost o 1,3%. Bohaterami 
dnia były spółki energetyczne, które mocno zyskiwały po wypowiedziach prezesa 
URE, z których można wnioskować, że nie jest on zamknięty na podwyżki cen 
energii w taryfie G (czyli dla gospodarstw domowych). WIG-Energia to jeden z 
najsłabiej (obok chemii i budowlanki) radzących sobie indeksów sektorowych na 
GPW od początku roku (jednocześnie najmocniej chyba „upolityczniony”), więc 
inwestorom niewiele wystarcza, by złapać pretekst do odbicia. Nieco bardziej 
nieśmiało radziła sobie wczoraj druga i trzecia linia walorów - mWIG40 zyskał 
0,7% a sWIG80 stracił -0,1%. Na wykresach szerokiego rynku widać jednak już 
przynajmniej jakąś formę wyhamowania wyprzedaży z poprzednich kilku tygodni, 
co zbiega się też mniej więcej z rekordowo słabymi nastrojami inwestorów 
indywidualnych. Z danych makro mamy dziś przede wszystkim informacje z USA, 
m.in.: indeks Fed z Filadelfii, tygodniowe wnioski o zasiłek dla bezrobotnych, 
sprzedaż domów na rynku wtórnym oraz indeks wskaźników wyprzedzających 
Conference Board. W naszym kraju pojawi się także protokół z posiedzenia RPP 
za wrzesień       
 

Krzysztof Pado 
 

Notowania: środa, 19 września 2018 

 Wartość Zmiana 

1D YTD 

WIG20  2 259,1 1,3% -8,2% 

WIG30 2 561,8 1,1% -9,3% 

mWIG40 4 023,4 0,7% -17,0% 

sWIG80 11 598,8 -0,1% -20,5% 

WIG  58 118,0 1,0% -8,8% 

WIG Banki 7 721,7 2,4% -9,0% 

WIG Bud 1 891,5 0,7% -32,9% 

WIG Chemia 9 761,5 0,1% -36,2% 

WIG Dew 2 035,4 1,0% -7,4% 

WIG Energia 2 190,1 4,5% -26,8% 

WIG IT 1 942,4 0,1% -4,9% 

WIG Media 4 518,2 -1,1% -5,7% 

WIG Paliwa 7 123,5 -1,3% -0,2% 

WIG Spoż 3 267,1 -0,9% -9,9% 

WIG Surowce 3 396,3 1,8% -22,7% 

WIG Telco 593,7 -0,1% -20,4% 

DAX 12 219,0 0,5% -5,4% 

CAC40 5 393,7 0,6% 1,5% 

BUX 36 386,4 0,8% -7,6% 

S&P500 2 908,0 0,1% 8,8% 

DJIA 26 405,8 0,6% 6,8% 

Nasdaq Comp 7 950,0 -0,1% 15,2% 

Bovespa 78 168,7 -0,2% 2,3% 

Nikkei225 23 731,1 0,2% 4,2% 

S&P/ASX 200 6 175,5 -0,2% 1,8% 

Złoto 1 204,2 0,5% -7,8% 

Miedź 6 086,0 2,4% -16,0% 

Ropa WTI 71,1 1,8% 21,1% 

EUR/PLN 4,29 -0,1% 2,6% 

USD/PLN 3,67 -0,3% 5,3% 

CHF/PLN 3,80 -0,5% 6,4% 

EUR/USD 1,17 0,2% -2,7% 

USD/JPY 112,2 -0,1% -0,4% 
 

FW20 

 Wartość  Zmiana 

Kurs otwarcia 2 240   22 0,99% 

Kurs zamknięcia 2 261   28 1,25% 

Kurs min. 2 220   4 0,18% 

Kurs max. 2 272   23 1,02% 

Wolumen obrotu 59 709   28 220 89,62% 

Otwarte pozycje 61 137   530 0,87% 
 

Indeksy GPW 

Indeks Open Low High Close 1D Obrót 

WIG20 2 239,49 2 221,57 2 269,89 2 259,10 1,3% 848 

WIG30 2 550,16 2 524,98 2 572,79 2 561,81 1,1% 924 

MWIG40 4 010,49 11 545,49 11 617,23 4 023,37 0,7% 108 

SWIG80 11 614,50 3 999,31 4 028,62 11 598,81 -0,1% 25 

WIG-PL 58 725,70 58 725,70 59 319,71 59 319,71 1,1% 978 

WIG 57 866,80 57 412,72 58 287,94 58 117,99 1,0% 995 

 

WIG20     

 Close MC 1D YTD  

Alior 61,30 8 001 -0,3% -22,9% 

CCC 217,60 8 958 3,6% -23,6% 

CD Projekt 189,90 18 253 0,2% 95,8% 

Cyfrowy P. 22,10 14 134 0,3% -11,1% 

Energa 8,00 3 313 6,7% -37,2% 

Eurocash 19,26 2 680 -0,7% -27,2% 

JSW 66,78 7 841 0,6% -30,6% 

KGHM 87,40 17 480 2,2% -21,4% 

Lotos 74,18 13 714 -2,9% 28,6% 

LPP 8 835,00 16 366 1,1% -0,8% 

mBANK 397,00 16 798 -0,5% -14,6% 

Orange 4,35 5 709 0,0% -24,9% 

Pekao 110,30 28 950 2,8% -14,8% 

PGE 9,31 17 407 5,1% -22,7% 

PGNIG 6,03 34 843 0,3% -4,1% 

PKN Orlen 98,50 42 129 -1,6% -7,1% 

PKOBP 42,10 52 625 3,7% -5,0% 

PZU 39,62 34 213 1,1% -6,0% 

Santander Polska 372,60 37 012 1,5% -6,0% 

Tauron 1,76 3 084 5,4% -42,3% 

 

 
 

SKRÓT INFORMACJI ZE SPÓŁEK 

 PKN Orlen: Spółka planuje w tym tygodniu rozpocząć inspekcję w wyłączonej po awarii 
Elektrociepłowni Włocławek; 

 PKN Orlen: Grupa w 2019 roku będzie podejmować decyzje w sprawie realizacji projektu 
offshore; 

 Energetyka: URE w sytuacji rosnących cen energii może być zmuszony zadbać o 
interesy przedsiębiorstw energetycznych przy ustalaniu wysokości taryfy G – M. Bando; 

 R22: Spółka widzi szanse na kontynuację tempa wzrostu wyników z roku obrotowego 
2017/18 w bieżącym roku obrotowym; 

 Tower Investments: Spółka szacuje ponad 50 mln PLN marży brutto z planowanych 

sprzedaży projektów handlowych w ciągu 2 lat; 

 Tauron: W średnim terminie nie należy oczekiwać dużego spadku cen CO2 – J. Broda; 

 Bogdanka: RN odwołała dwóch zastępców prezesa zarządu; 

 Rynek kapitałowy: Komisja Finansów Publicznych zajmie się ustawą o PPK 25 

września; 

 TIM: Grupa liczy na poprawę rentowności spółki-matki w drugim półroczu; 

 Banki: NBP podało, że zysk netto sektora bankowego w okresie styczeń-lipiec 2018 r. 

wyniósł 9,1 mld PLN; 

 JWC Construction: Wyniki 2Q’18; grupa zamierza utrzymywać poziom sprzedaży lokali 
w kolejnych latach w wys. 1,5-2,0 tys. szt.; 

 Altus TFI: Wartość aktywów netto zarządzanych przez grupę wynosiła na dzień 17 

września ok. 9,37 mld PLN. 

 

WYKRES DNIA 
 

Indeks spółek energetycznych zyskał wczoraj 4,6%. Była to reakcja na 
wypowiedzi prezesa URE, który stwierdził, że „Urząd Regulacji Energetyki 
w sytuacji rosnących cen energii może być zmuszony zadbać o interesy 
przedsiębiorstw energetycznych przy ustalaniu wysokości taryfy G”. 
 
WIG-Energia - intraday 

 
Źródło: Dom Maklerski BDM S.A., Bloomberg 
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mWIG40          

 Close MC 1D YTD   Close MC 1D YTD  

11 bit 
studios 

350,50 802 -3,4% 77,0% ING BSK 178,60 23 236 0,9% -13,1% 

Amica 108,60 844 -1,3% -13,7% Inter Cars 266,00 3 769 -0,7% -14,2% 

Amrest 399,00 8 464 -1,1% -2,7% Kernel 45,60 3 737 -1,8% -4,0% 

Asseco PL 43,00 3 569 -0,6% -2,2% Kęty 388,00 3 704 2,9% -5,3% 

Azoty 30,60 3 035 -1,4% -56,0% Kruk  197,00 3 718 2,1% -24,7% 

Benefit Sys. 942,00 2 693 0,4% -19,5% LC Corp 2,40 1 074 1,7% -12,7% 

Bogdanka 59,50 2 024 0,3% -11,2% Livechat 24,05 619 -1,8% -39,7% 

Boryszew 4,94 1 186 -1,2% -46,4% Mabion 111,40 1 528 -1,9% -1,2% 

Budimex 104,80 2 676 3,6% -50,6% Medicalg 46,40 167 -3,4% -76,7% 

CI Games 0,92 139 2,2% -10,7% Millennium 8,43 10 227 2,8% -5,7% 

Ciech 47,76 2 517 1,9% -16,9% Netia 4,64 1 557 -0,9% -13,8% 

Comarch 166,00 1 350 1,2% -12,6% Orbis 81,00 3 732 -0,2% -12,4% 

Dino 94,95 9 309 0,1% 20,5% Pfleiderer 36,85 2 384 0,1% 9,2% 

Enea 7,91 3 492 2,7% -31,2% PKP Cargo 48,20 2 159 2,3% -12,5% 

Famur 5,28 3 035 3,1% -14,8% PLAY 20,20 5 125 -1,1% -40,3% 

Forte 44,80 1 072 -2,9% -10,4% Polimex 2,99 707 -2,3% -25,8% 

GetinNoble 0,55 554 3,8% -66,0% Sanok 26,50 712 0,0% -42,0% 

GPW 39,40 1 654 0,0% -16,2% Stalprodukt 402,50 2 246 0,2% -20,2% 

GTC 8,42 4 071 0,5% -14,1% Wawel 816,00 1 224 0,5% -20,8% 

Handlowy 68,00 8 885 2,7% -17,0% WP.PL 50,60 1 463 -0,8% 4,3% 
 

WIG20 vs mWIG40 vs sWIG80 [zmiana % YTD]  

 
Źródło: Bloomberg, Dom Maklerski BDM S.A. 

FW20 

 
Źródło: Bloomberg, Dom Maklerski BDM S.A. 

WIG20 

 
Źródło: Bloomberg, Dom Maklerski BDM S.A. 
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INFORMACJE ZE SPÓŁEK 
  
PKN Orlen PKN Orlen planuje w tym tygodniu rozpocząć inspekcję w wyłączonej po awarii Elektrociepłowni Włocławek 

- poinformował Jarosław Dybowski, dyrektor wykonawczy ds. energetyki w PKN Orlen. Pytany, ile czasu 
może trwać wyjaśnianie awarii powiedział: "to zależy, co tam zobaczymy. Musimy to zrobić z wykonawcą, 
bo blok jest na gwarancji". 

 
PKN Orlen w 2019 roku będzie podejmować decyzje w sprawie realizacji projektu offshore – poinformował 
Jarosław Dybowski, dyrektor wykonawczy PKN Orlen ds. energetyki. 

"Decyzje powinny być w przyszłym roku, nie tylko, czy wchodzimy w ten projekt, ale i o sposobach jego 
realizacji i finansowania” - powiedział dziennikarzom Dybowski w kuluarach kongresu energetycznego we 
Wrocławiu. 

Dodał, że niedługo, w ciągu kilku tygodni spółka rozstrzygnie przetarg na wybór firmy doradczej, która zrobi 
analizę projektu. Powtórzył, że koncern nie wyklucza zaproszenia do projektu partnera. Pytany, czy są 
prowadzone rozmowy w tej sprawie, odpowiedział: „Prowadzimy rozmowy z różnymi firmami na temat 
technologii. Niektóre wyrażają zainteresowanie uczestnictwem, ale to jeszcze nic konkretnego”. Zauważył, 
że jest spore zainteresowanie projektami offshore na Morzu Bałtyckim. 

Wzrosty cen energii nie wydają się chwilowe - ocenił Jarosław Dybowski, dyrektor wykonawczy PKN Orlen 
ds. energetyki. Jego zdaniem ceny prawdopodobnie będą rosły z powodu konieczności realizacji inwestycji 
w sektorze. 

  
Energetyka Urząd Regulacji Energetyki w sytuacji rosnących cen energii może być zmuszony zadbać o interesy 

przedsiębiorstw energetycznych przy ustalaniu wysokości taryfy G (dla gospodarstw domowych) - wynika 
ze słów prezesa URE Macieja Bando. Potwierdził też, że w planach jest urealnienie zasad ustalania taryf 
dla ciepłownictwa. 

Prezes URE pytany przez dziennikarzy w kuluarach Kongresu Energetycznego DISE we Wrocławiu, jaka 
będzie decyzja Urzędu w sprawie wysokości taryfy G dla gospodarstw domowych w sytuacji rosnących cen 
energii odpowiedział: 

"Chodzi nie tylko o dbałość o grupę G. Dzisiaj też trzeba zadbać o przedsiębiorstwa, które mogą być 
zmuszane, by nie przynosić wniosków o podwyżki taryf, co jest absurdalne, ale są takie sygnały. Regulator 
równoważy interesy. Może zajść taka sytuacja, że trzeba będzie szalę przechylić w stronę przedsiębiorstwa". 

"Zobaczymy, co spółki przyniosą we wnioskach taryfowych" - dodał. 
  
R22 Spółka widzi szanse na kontynuację tempa wzrostu wyników z roku obrotowego 2017/18 w bieżącym roku 

obrotowym, poinformowali członkowie zarządu. 

"Widzimy bardzo dobre perspektywy, by kontynuować tempo wzrostu dotychczas osiągane" - powiedział 
wiceprezes Robert Stasik podczas konferencji prasowej. 

"Tak, rynek na to pozwala, są na to szanse" - dodał prezes Jakub Dwernicki, pytany, czy oznacza to 
możliwość powtórzenia solidnych, dwucyfrowych wzrostów wyników na wszystkich poziomach. 

Członkowie zarządu poinformowali także, że CAPEX w roku obrotowym 2018/2019 powinien być podobny 
r/r w ujęciu relacji do przychodów. 

R22 pozostaje bardzo aktywne w obszarze akwizycji i "ma nadzieję", że w roku obrotowym 2018/19 będzie 
ich więcej niż w poprzednim, gdy nabyło udziały czterech spółek, poinformowali członkowie zarządu. Prezes 
Dwernicki pytany o nakłady finansowe na akwizycje powiedział: "Naszym celem i wyzwaniem jest, żeby były 
jak najwyższe. Zrobimy wszystko co w naszej mocy, żeby nabyć jak najwięcej spółek, które są w obszarze 
naszego zainteresowania". 

  
Tower 
Investments 

Prezes Bartosz Kazimierzczuk powiedział, że spółka szacuje ponad 50 mln PLN marży brutto z planowanych 
sprzedaży projektów handlowych w ciągu dwóch lat. 

"Szacujemy na bazie danych historycznych o transakcjach ponad 50 mln zł marży brutto z zabezpieczonych 
projektów w najbliższych dwóch latach z planowanych sprzedaży tych nieruchomości. Jednocześnie mamy 
rekordowe 25 umów przedwstępnych na kolejne projekty, a w najbliższych miesiącach spodziewamy się 
zamykania realizowanych projektów" - powiedział Kazimierczuk na spotkaniu z dziennikarzami. 
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Wskazał ponadto, że stopy kapitalizacji mają potencjał spadkowy, co może jeszcze bardziej poprawić 
uzyskiwane wyceny transakcyjne. Prezes dostrzega, że zagraniczni inwestorzy są zainteresowani 
nabywaniem nieruchomości generujących przychody z najmu. 

Prezes Tower Investments odniósł się także do kursu akcji. "Nasza wycena giełdowa to aberracja. Być może 
spadek wynika np. z faktu, że Trigon i Altus mają ok. 20% spółki, ale kurs nie ma żadnego uzasadnienia 
przy osiąganych wynikach. Będziemy po prostu skupować nasze akcje po bardzo atrakcyjnych 
wskaźnikach" - stwierdził. 

Tower Investments ma 25 zabezpieczonych projektów na sprzedaż nieruchomości o łącznym potencjale 
sprzedażowym ponad 251 mln PLN - poinformował prezes spółki Bartosz Kazimierczuk. Spółka podtrzymuje 
politykę dywidendową. 

Prezes nie zaprzeczył również, że spółka może wyemitować obligacje, ze względu na niski wskaźnik 
zadłużenia długoterminowego na poziomie 0,55x. 

"Wskaźnik jest na bardzo niskim poziomie, co można interpretować jako zapowiedź nowej emisji obligacji. 
Można jedynie domniemywać, że spółka takie zamiary ma" - powiedział prezes Tower Investments na 
konferencji prasowej.  

Prezes, komentując potencjalne przejęcie przez Jeronimo Martins niektórych sklepów Piotr i Paweł, wskazał, 
że proces ten negatywnie wpływa na spółkę.  

"Fakt potencjalnego przejęcia części lokalizacji Piotra i Pawła przez Jeronimo Martins, z naszego punktu 
widzenia, powoduje przestój w normalnej ekspansji Biedronki. To rzutuje na możliwość zbywania projektów 
na rzecz Jeronimo Martins" - powiedział prezes.  

Trigon TFI zmniejszył zaangażowanie w akcjonariacie Tower Investments poniżej 5 %. Obecnie Trigon TFI 
posiada 4,26 % w ogólnej liczbie głosów spółki. 

  
GetBack Postępowania w sprawie GetBack S.A. mają w UOKiK nadaną rangę najwyższego priorytetu, a mogą 

zakończyć się sformułowaniem zarzutu naruszenia zbiorowego interesu konsumentów - powiedziała 
wiceprezes UOKiK Dorota Karczewska podczas środowego posiedzenia sejmowej komisji gospodarki. 

Wiceprezes powiedziała, że już w kwietniu br. UOKiK wszczął postępowanie w sprawie GetBack, reagując 
na informacje, że przy sprzedawaniu obligacji windykatora mogło dochodzić do tzw. misselingu, czyli 
sprzedawania produktów finansowych niedopasowanych do potrzeb klienta. 

Obecnie Urząd prowadzi cztery postępowania wyjaśniające, które dotyczą samej spółki GetBack, a także 
podmiotów oferujących obligacje spółki - Polskiego Domu Maklerskiego, IdeaBanku, Lion's Banku. 

  
Tauron W średnim terminie nie należy oczekiwać dużego spadku cen CO2 - ocenił wiceprezes Tauronu Jarosław 

Broda. 

"Jeśli przyjmiemy założenie, że Komisja Europejska będzie skutecznie regulowała rynek pod kątem swoich 
celów, a wydaje się, że ma do tego wiele instrumentów, to w średnim terminie nie oczekiwałbym wielkiego 
spadku cen CO2" - powiedział Broda dziennikarzom w kuluarach kongresu energetycznego we Wrocławiu. 

Jego zdaniem wysokie poziomy cen CO2 nie są dużym zaskoczeniem. 

"Zaskoczeniem jest tempo wzrostu, ale konsekwentnie od lat celem Komisji Europejskiej jest taka wysokość 
cen CO2, która zapewnia konkurencyjność produkcji z gazu. Komisja Europejska ma wiele narzędzi, by 
cenę CO2 stymulować" - powiedział Jarosław Broda. 

Wysokie ceny CO2 przekładają się na wzrost cen energii hurtowej w Polsce. 
  
Bogdanka Rada nadzorcza spółki odwołała Stanisława Misterka z funkcji zastępcy prezesa ds. ekonomiczno-

finansowych, a Sławomira Karlikowskiego z funkcji zastępcy prezesa ds. produkcji i rozwoju. Podczas 
środowego posiedzenia rady nadzorczej zdecydowano także o wszczęciu postępowania kwalifikacyjnego 
na oba stanowiska. 
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Creepy Jar Spółka sprzedała prawie 67 tys. egzemplarzy gry "Green Hell", a na tzw. wishlist znajduje się ponad 170 
tys. chętnych na jej zakup. Dodano, że "lada dzień" zwrócić się mają koszty produkcji i marketingu gry. 
"Green Hell" trafił na rynek w tzw. wersji wczesnego dostępu (early access) 29 sierpnia. 

  
Rynek kapitałowy Komisja Finansów Publicznych zajmie się ustawą o PPK 25 września i w razie niezakończenia prac również 

26 września - wynika z planu prac komisji. Pierwsze czytanie projektu odbyło się na ubiegłotygodniowym 
posiedzeniu Sejmu. Projekt ustawy o PPK został przyjęty przez rząd 28 sierpnia. 

  
Colian Colian Holding skupił 5 mln akcji własnych, uprawniających do wykonywania 2,59% ogólnej liczby głosów 

na walnym zgromadzeniu. 
  
Pekao Zarząd banku zgodził się na integrację działalności maklerskiej w ramach grupy poprzez połączenie CDM 

Pekao, Pekao Investment Banking oraz Domu Inwestycyjnego Xelion. 

"Uproszczenie procesów i większa skala możliwości dla klientów poprawi efektywność funkcjonowania tej 
części działalności Grupy Banku Pekao" - napisano w komunikacie. 

  
Mostostal Płock Spółka zmieniła datę publikacji raportu za 2Q’18 z dn. 28 września na 22 września br. 
  
TIM Grupa liczy na poprawę rentowności spółki-matki w drugim półroczu, choć przyznaje, że przestrzeń do 

wzrostu jest niewielka. Przedstawiciele spółki dodali, że zyski osiągnięte przez spółkę w pierwszym półroczu 
są niezadowalające. Firma nie planuje akwizycji. 

 
"Marża pewnie będzie się stabilizować. Myślę, że jest jeszcze drobny potencjał do wzrostu, ale nie jest on 
za duży patrząc na konkurencję. Chcemy na pewno poszerzać formułę dropshippingu z ominięciem naszego 
centrum logistycznego i tym samym nie będziemy ponosili kosztów utrzymania logistyki" - powiedział członek 
zarządu Piotr Tokarczuk. 

Przedstawiciele zarządu TIM podali, że spółka zależna 3LP w listopadzie ukończy budowę nowego 
magazynu o powierzchni 10,5 tys. mkw., dzięki czemu łączna powierzchnia magazynowa grupy wzrośnie 
do 50 tys. mkw.  

W ocenie Tokarczuka, obecne wyniki spółki są "poniżej ambicji" zarządu. 

"Wyniki są do utrzymania, chcemy by były dużo lepsze. Wzrosty są wysokie, ponieważ w poprzednim roku 
była niska baza. To nie są wyniki, które nas zadowalają. Trzy, cztery, czy pięć milionów wyniku, w zależności 
od tego na jakim poziomie rachunku zysku i strat patrzymy, to i tak jest relatywnie poniżej naszych ambicji" 
- powiedział PAP Biznes Tokarczuk. 

Spółka zwiększyła zaangażowania w Rotopino.pl S.A. z 74,1% do 99,1% głosów na WZA podmiotu. 
  
Banki NBP podało, że zysk netto sektora bankowego w okresie styczeń-lipiec 2018 r. wyniósł 9,1 mld PLN. W 

samym lipcu zysk wyniósł 1,29 mld PLN, co oznacza spadek 7,5% m/m. 

  
XTPL Grupa Deutsche Balaton AG podjęła decyzję o ponowieniu inwestycji w XTPL. Fundusz obejmie prywatną 

emisję akcji. Pozyskany kapitał w wysokości 1,05 mln EUR zostanie wykorzystany do dalszego 
strategicznego wzmocnienia procesu komercjalizacji rozwiązań spółki w USA oraz rozwoju jej portfela 
patentowego. Spółka podtrzymała również decyzję o przejściu na parkiet główny GPW tej jesieni. 

  
PKP Cargo Spółka podała w komunikacie, że zawarła umowę o współpracy z Pesą oraz IPS przy pracach badawczo-

rozwojowych w ramach projektu budowy lokomotywy dwunapędowej w wersji autonomicznej. 
  
Sanwil Spółka zmieniła datę publikacji raportu za 2Q’18 na dzień 1 października br. 
  
ING Bank wprowadził bramkę płatniczą i planuje, że w ciągu półtora roku będzie ona dostępna w 3,5 tys. sklepów 

internetowych. Bank liczy, że około 10% płatności będzie realizowanych za pośrednictwem usługi 
opóźnionej płatności Twisto. 

  
Synektik Value FIZ, zarządzany przez Agio TFI, zwiększył zaangażowanie w akcjonariacie spółki z 3,3% do 6,7%. 
  
Tauron Spółka uruchomiła pilotażową instalację w elektrowni w Łaziskach, której celem jest przekształcenie 

dwutlenku węgla, wychwyconego z bloków energetycznych, w syntetyczny gaz ziemny do napędzania 
samochodów (SNG). 

  
Bumech Sąd Rejonowy w Katowicach wydał postanowienie zatwierdzające układ przyjęty przez wierzycieli Bumechu 

w ramach przyspieszonego postępowania układowego. 
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Pharmena Spółka podpisała umowę z Laboratorium Galenowym Olsztyn na opracowanie nowych formulacji 

suplementów diety, opartych o innowacyjny składnik żywności 1-MNA (chlorek 1-metylonikotynamidu). 
  
ATM Grupa Spółka zmieniła datę publikacji raportu za 2Q’18 z dn. 24 września na 1 października. 
  
JWC Construction Deweloper wypracował w 1H’18 ok. 89,8 mln PLN przychodów oraz poniósł stratę EBIT w wys. 24,7 mln 

PLN (uwzględniając stratę z tyt. sprzedaży nieruchomości we Wrocławiu w 2Q’18 w wys. 15,2 mln PLN) i 
stratę netto na poziomie 21,4 mln PLN. 
 
Grupa planuje utrzymanie poziomów sprzedaży w najbliższym roku i kolejnych latach na poziomie 1,5-2,0 
tys. lokali rocznie. 

 
"Będzie to możliwe głównie dzięki sprzedaży lokali aktualnie będących w ofercie spółki jak choćby lokali z 
inwestycji Bliska Wola etap D oraz dzięki nowo wprowadzanym inwestycjom w Warszawie, Trójmieście, 
Szczecinie, okolicach Poznania i okolicach Krakowa" - podała spółka w raporcie. 

"Pomimo nastawienia głównie na działalność deweloperską grupa zamierza kontynuować rozpoczętą w 
poprzednich latach dywersyfikację swoich przychodów poprzez udział w segmencie hotelowym i 
aparthotelowym" - dodano. 

Grupa podała, że - w perspektywie najbliższych lat i w oparciu o posiadany bank ziemi - przygotowuje 25 
nowych inwestycji mieszkaniowych, aparthotelowych i magazynowych na łączną liczbę 7.278 lokali o łącznej 
powierzchni 486 tys. mkw. 
 
Wśród czynników, które będą miały wpływ na wyniki w perspektywie co najmniej kolejnego kwartału, spółka 
wymieniła m. in. dotrzymywanie harmonogramów realizacji budów, warunkujące możliwość przekazywania 
lokali na inwestycjach. 

Spółka wskazała, że kurczące się zasoby pracowników w budownictwie oraz trudności w pozyskiwaniu 
wykonawców prac budowlanych mogą przekładać się na terminy rozpoczynania i kończenia inwestycji. 

  
Ursus Spółka podała w komunikacie, że Przedsiębiorstwo Budowlane „ELIN” posiada obecnie 5,2% kapitału 

zakładowego grupy. W odrębnym komunikacie podano, że aktualnie Invest-Mot ma 41,8% głosów na WZA 
Ursusa. 

  
Górnictwo Rosnący import rosyjskiego węgla zagraża bezpieczeństwu energetycznemu Polski, niszczy przyszłość 

śląskich kopalń i Śląska jako regionu - ocenił w środę w Katowicach podczas posiedzenia gabinetu cieni 
Platformy Obywatelskiej jej lider Grzegorz Schetyna. 

"Import rosyjskiego węgla to kwestia absolutnie strategiczna, dotycząca bezpieczeństwa energetycznego, a 
także państwowego. Wzrost tego importu (postępuje) z roku na rok - z 7 mln ton w 2016 r., ponad 8 mln ton 
w zeszłym roku, teraz jest dobrze ponad 5 mln ton i te liczby są coraz większe" - wskazywał szef Platformy, 
otwierając środowe obrady Gabinetu Cieni PO. 

  
Apollo Capital Zarząd spółki zdecydował o rozpoczęciu przeglądu opcji strategicznych dotyczących dalszej działalności. W 

komunikacie podano, że władze grupy rozważą różne opcje, m.in.: pozyskanie znaczącego inwestora (lub 
inwestorów), pozyskanie partnera strategicznego, a także dokonanie zmian w strukturze bilansu, w tym 
nabycie lub zbycie istotnych aktywów spółki. 

  
Altus TFI Spółka podała w komunikacie, że wartość aktywów netto zarządzanych przez grupę wynosiła na dzień 17 

września ok. 9,37 mld PLN (w tym wartość aktywów netto otwartych funduszy inwestycyjnych 415,3 mln 
PLN, co oznacza, że od ostatniego dnia sierpnia zmniejszyła się ona o 914,6 mln PLN). Dodatkowo wartość 
aktywów netto funduszy i subfunduszy w likwidacji wyniosła 126,1 mln PLN. 

  
Cube.ITG Spółka złożyła w sądzie we Wrocławiu propozycje układowe dla wierzycieli określające sposób 

restrukturyzacji swoich zobowiązań. Propozycje układowe przewidują zaspokojenie wierzycieli w ramach 
układu z uwzględnieniem dwóch kategorii interesów wierzycieli. 
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